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Pani
Agnieszka Jura - Walczak
Radna Rady Miasta Wloclawek

OdpowiadajEc na interpelacjg wniesionq podczas obrad Xl sesji Rady Miasta Woclawek
w sprawie wykonania prawoskrqtu z Mostu im, Marszalka Edwarda Rydza - Smiglego w ul. Wyszyriskiego
uprzejmie informujg, 2e p:zy obecnej szeroko6ci jezdni nie ma mo2liwosci wydzielenie pasa d-la
samochod6w skrgcajqcych w prawo. Natomiast wybudowanie nowego pasa jest procesem
inwestycyjnym dlugotnrualym i kosztownym, Aktualnie zadanie to nie jest ujqtd w budzecie miasta na rok
2019 i lata kolejne, Szacunkowy koszt wybudowania dodatkowego pasa ruchu dla samochodow
skrqcajqcych z mostu w ul, Wyszyriskiego to kwota kilku milionow zlotych, Dodatkowym problemem
majqcym wplyw na wykonanie ipzebieg tej inwestycjijest budynek rogatki, znajdujqcy siqzarazpny
skrqcie w ul, Wyszyriskiego. Budynek ten nalezaloby rozebrac, aby umozliwi6 prawidiowe wykonanie
promienia skrgtu. Majqc powyzsze na uwadze Mw zadanie zostanie zaproponowane do projelitu planu
budzetu na kolejne lata.

Do wiadomosci:

Biuro Rady Miasta,
Wydzial Organizacyjno-Prawny i Kadr,
oPtK.0003.281 ,2019.
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